
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové,  
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 27. srpna 2015 
 
Přítomni:  Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Olga Blažková, PaedDr. Koutný Aleš,  
                 Ing. Martina Tylčerová, JUDr. Eva Kafková, Doc. Ing. Marian Marschalko, PhD. 
Hosté: Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            

Program: 

1. Zahájení 
2. Zhodnocení školního roku 2014/15, koncepce rozvoje na školní rok 2015/16 
3. Projednání výroční zprávy za školní rok 2014/15 
4. Změna ve školním a klasifikačním řádu 
5. Vyhodnocení maturitních zkoušek, přijímacího řízení 
6. Usnesení a závěr 

 

 

ad 1: 

Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 
přijat. 

 

ad 2: 

Členové školské rady byli seznámeni s prací v uplynulém školním roce, s úspěchy školy a 
zapojením pedagogů a žáků do projektů. Rovněž byli seznámeni s koncepcí nového školního 
roku; proběhla diskuse o záměru zavést čipový systém při vstupu do školy. 

Přítomní si prohlédli školní kroniku za školní rok 2013/2014. 

 

ad 3: 

Ředitelka školy předložila dokument Výroční zpráva za školní rok 2014/2015 s komentářem 
k některým bodům. Členové ŠR tento dokument projednali a schválili. 

 

ad 4: 

Na základě doporučení MŠMT a v souladu s novelizacemi školského zákona byly upraveny 
školní a klasifikační řád, jde o nepatrné změny - formulace některých bodů a drobná doplnění. 
Formulace bodu „smluvní pokuta za poškozené učebnice“ bude upřesněna na „smluvní pokuta 
ve výši časové hodnoty“.  

Upravené dokumenty byly přítomnými jednohlasně schváleny. 

 

ad 5: 

Ředitelka školy seznámila přítomné s výsledky přijímacího řízení. Dále vyhodnotila maturitní 
zkoušky a okomentovala předložené srovnávací tabulky, ze kterých vyplývá, že na základě 
dosaženého průměrného percentilového umístění patří škola k nejlepším v MSK.  



Ředitelka školy seznámila přítomné s novelizacemi školského zákona a podrobněji vysvětlila 
ty, které se týkají maturitní zkoušky v tomto školním roce, informovala o vzniklé možnosti 
nahradit profilovou maturitní zkoušku z cizího jazyka certifikovanou zkouškou. Vysvětlila 
přítomným, že naši žáci budou mít o využití této nabídky jistě zájem, protože mnozí skládají 
certifikační zkoušky z cizího jazyka již v sextě nebo 2. ročníku. K uvedené novelizaci ještě 
MŠMT nevydalo potřebný prováděcí předpis upřesňující podrobné podmínky. Další aktuální 
novelizace se týká zákazu reklamy a prodeje některých nevhodných potravin. Ani v tomto 
případě ještě MŠMT nevydalo patřičný prováděcí předpis. 

 

ad 6: 

Členové školské rady schválili dokument Výroční zpráva za školní rok 2013-14.  

Školská rada schválila dokumenty Školní řád a Klasifikační řád pro rok 2015-16. 

Příští jednání školské rady se uskuteční 16. února 2016 v 15.00 hodin. Hlavním bodem bude 
seznámení se Zprávou o hospodaření za kalendářní rok 2015. 

 

 

 

 

  Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 

  předsedkyně školské rady 

Zapsala: Mgr. Olga Blažková, tajemnice ŠR 

V Ostravě-Porubě 27. srpna 2015 

 


